



高鐵儀器 精密卓越



ISO 9001

GOTECH "the best partner" to raise your competition

GT-7263 羽毛球口專用靜壓儀 BADMINTON MOUTH STATIC PRESSURE TESTER

GB/T 11881-2006

本機用於測量羽毛球口不變形之受壓次數。在球口的受力部位施加力，使其球口直徑壓縮20mm，靜壓5min放開，再靜置3min后，觀察其球口直徑的變形量。

本機夾持試樣方法簡單、夾持位置準確，配備高精度數顯卡尺，能準確測量出試樣之變形量。

This machine is designed to measure the number of tests at which the badminton is not out of shape after applying pressure to the badminton mouth. Apply a pressure to the badminton mouth to compress its diameter by 20mm for 5 minutes. After 3 minutes, check the deformation of badminton mouth.

It is easy to grip the specimen accurately. With a high precision digital caliper, it can accurately measure the deformation of the specimen.



數顯卡尺精度 Precision of digital caliper	0.01mm
體積 Dimension (W×D×H)	17×21×14 cm
重量 weight(approx.)	3kg

了解更多產品信息，請登錄我司網站 www.gotech.biz



創於1976年
高鐵科技股份有限公司
GOTECH TESTING MACHINES INC.

本廠：臺中市工業區24路28號
二廠：臺中市工業區24路31號
TEL: (04)23590061 FAX: (04)23591553
網址: www.gotech.biz E-mail: gt112@gotech.biz

高鐵檢測儀器有限公司
GOTECH TESTING MACHINES CO., LTD.

地址：廣東省東莞市南城區宏圖高科技開發區宏三路
TEL: 0769-89986666 22400899 FAX: 0769-22400699
E-mail: gt-d130@gotech.biz 手機: 13926831580

高特威爾檢測儀器有限公司
GOODTECHWILL TESTING MACHINES CO., LTD.

地址：山東省青島市香港中路73號旺角大廈11層
TEL: 0532-85931956 85931957 FAX: 0532-85931950
E-mail: gt-q101@gotech.biz 手机: 13708970121